

## **Referat fra bestyrelsesmøde mandag 3. juni 2024 fra 20.00-22.00**

Deltagere: Steen Veile, Lasse Eskildsen, Louise Clara Enevoldsen, Hanne Bisgaard, Jakob Ljungberg og Anja Fjorback

Afbud:

Referent: Jakob Ljungberg

### **1. Godkendelse af dagsorden**

Godkendt.

### **2. Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøde**

Bilag: Referat fra bestyrelsesmøde er i Drev

Intet at bemærke.

### **3. Status på vedligeholdelsesprojekter v. alle**

Den nederste bane uden for er genopbygget, mens den øverste bane har fået mindre reparationer.

Dræn fra den nederste bane og lige foran viftefoldene og hen til søen er etableret.

Afløb fra søen er ordnet.

Vi orienterer enten skriftligt eller på et staldmøde om projekterne, økonomien og hvad entreprenørerne har fundet af mangler i forbindelse med arbejderne.

Steen arbejder videre med et vandopsamlingsprojekt og taler evt. med Christian (far til Emma) om projektet.

### **4. Græsslåning v. Lasse**

Vi regner med, at alle hjælper til med at slå græsset i ny og næ. Så længe det fungerer, er der ikke behov for at lave en egentlig turnusordning.

### **5. Part og springning v. Anja**

Vi er enige om, at parter alene må springe om søndagen, når det vurderes, at parten kan springe forsvarligt.

Det er ønske om et fortsat krav om, at parten får undervisning af springunderviseren om onsdagen.

Vi hører Eva som partsansvarlig om hendes tanker i forhold til ovenstående og om hun har lyst til at supervisere/undervise parter om søndagen, hvis/når der er behov - og i fald må hun opkræve sædvanlig betaling herfor.

### **6. Prissætning af bandereklamer i hallen v. Hanne**

Vi drøftede prissætning for bandereklamer. Vi aftalte, at vi fremover tager 3.000 kr./år for de små bandereklamer og 5.000 kr./år for de store bandereklamer. Udgiften til selve skiltet skal afholdes af virksomheden.

### **7. Foderbøtter v. Louise**

Vi fordrer med HiRi-foder. Hvis en hest/pony har et særligt behov, må man lave en bønne med egen mad, som skal stå på en hylde, som vi sætter op. Bøtter skal tydeligt markeres med navn og morgen/middag/aften. Maksimalt 4 bøtter pr. hest/pony må stå på hylden ad gangen.

Vedligeholdelsesudvalget sætter en hylde op.

### **8. Nadia og tid v. Louise**

Nadia oplyser, at hun er presset på tid, særligt da hestene/ponyerne søger væk fra indgangen til folden. Hun kan alene nå at køre 1 bane. Hvis hun skal køre en bane mere, skal der fjernes andre opgaver.

Vi ønsker at prioritere at banerne køres og at hestene/ponyer lukkes ind. Vi aftalte derfor, at Nadia kan sænke "standard" af udmugning, så hun kan nå at køre 2 baner og lukke alle heste/ponyer ind.

### **9. Nyhedsbrev v. Louise**

Vi drøftede behovet for at udsende nyhedsbreve til stalden om forskellige emner på HiRi. Hanne tager teten på opgaven med nyhedsbreve.

Hanne noterede mulige emner til førstkommende nyhedsbrev.

### **10. Evaluering af opdeling af springtid søndag formiddag**

Udsat til et senere møde.

### **11. Drøftelse af haltider på HiRi**

Skal vi have ændret i vores haltider og/eller hvordan udendørs banerne anvendes?

Udsat til et senere møde.

### **12. Tidspunkt for næste møde**

Næste møde blev aftalt til mandag 24. juni 2024 20.15-22.00.

### **13. Eventuelt**

Vi aftalte, at vi drøfter venteliste til boks på næste møde.

Vi aftalte, at rideskolen er betalingsfri i juli måned.

---

**Vigtige kommende begivenheder**

7. juni - Dressur D stævne (evt. inkl. elevstævne)

8. - 9. juni - Dressur C stævne

16. august - Dressur D stævne

17. - 18. august - Dressur C stævne

1. september - Klubmesterskab 2024

21. september - Arbejdsdag